
Protokół z XLVI Sesji 
Rady Dzielnicy XVII, 
„Wzgórza Krzesławickie”, 
os. Na Stoku 15
z dnia 28 sierpnia 2014r. godz. 1730 

Porządek obrad XLVI Sesji Rady Dzielnicy XVII:

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
4. Podjęcie uchwał w sprawie:    

4.1. podziału środków w ramach zadania powierzonego pn. „Bezpieczny Kraków” na rok 2015
4.2 objęcia Patronatem Zespołu Pieśni i Tańca „Nowa Huta”
4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.275.2014.BS 
4.4 korekty planu finansowego wydatków Dzielnicy na 2014 rok
4.5 podziału  środków  na  zadaniu  powierzonym  „Prace  remontowe  dróg,  chodników

 i oświetlenia” w roku 2015
4.6 ustalenia  zakresu  rzeczowego  zadania  pn.  „Remont  dróg  i  chodników  wg  wskazań 

Dzielnicy”  w  ramach  zadania  powierzonego  „Prace  remontowe  dróg,  chodników
i oświetlenia” w roku 2014

4.7 budowy zespołu budynków mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. Wańkowicza
4.8 delegowania członków Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
4.9 zwiększenia stanu osobowego w III Oddziale Straży Miejskiej 
4.10 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.193.2014.BS
5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
6. Interpelacje i zapytania
7. Oświadczenia i komunikaty

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji
Po  stwierdzeniu  quorum  (obecnych  18  radnych),  sesję  otworzył  Przewodniczący  Rady
i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając wszystkich zebranych.
Obecni wg załączonej listy.

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad
Przedstawiony porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie pozytywnie. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
Radni przyjęli protokół z ostatniej Sesji bez uwag

Na Sesje przybyła p. Lucyna Madej i p. Renata Chruściel



a  d.4  . Podjęcie uchwał w sprawie:
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu):

ad.4.1. podziału środków w ramach zadania powierzonego pn. „Bezpieczny Kraków” na rok 2015
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu.  
Pani J. Kolasa zapoznała zebranych z projektem uchwały
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  podziału  środków  w ramach  zadania 
powierzonego pn. „Bezpieczny Kraków” na rok 2015

ad.4.2.objęcia Patronatem Zespołu Pieśni i Tańca „Nowa Huta”
Projekt Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. Pozytywna opinia Zarządu. 
Przewodnicząca Komisji Kultury zapoznała zebranych z projektem uchwały.
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  objęcia  Patronatem Zespołu  Pieśni
i Tańca „Nowa Huta”

ad.4.3.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 
ML-02.7123.275.2014.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.275.2014.BS

ad.4.4. korekty planu finansowego wydatków Dzielnicy na 2014 rok
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej 
Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały.
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w sprawie  korekty planu finansowego wydatków 
Dzielnicy na 2014 rok

ad.4.5. podziału środków na zadaniu powierzonym „Prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” 
w roku 2015
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu. 
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie podziału środków na zadaniu powierzonym 
„Prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” w roku 2015

ad.4.6. ustalenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy”
w ramach zadania powierzonego „Prace remontowe dróg, chodników i oświetlenia” w roku 2014
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu. 
Radni  jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie ustalenia zakresu rzeczowego zadania  
pn.  „Remont  dróg  i  chodników wg wskazań  Dzielnicy”  w  ramach  zadania  powierzonego  „Prace 
remontowe dróg, chodników i oświetlenia” w roku 2014

ad.4.7. budowy zespołu budynków mieszkalnych wielorodzinnych przy ul. Wańkowicza
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.
Przewodniczący w imieniu Zarządu wniósł pisemną poprawkę do projektu uchwały,  którą przyjęto 
jednogłośnie pozytywnie.
Następnie Przewodniczący zapoznał zebranych z genezą projektu uchwały
Radni  podjęli  uchwałę w sprawie  budowy zespołu budynków mieszkalnych wielorodzinnych przy
ul. Wańkowicza w głosowaniu: za – 19, przeciw – 0, wstrzymał się – 1. 

ad.4.8. delegowania członków Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie
Projekt Zarządu.  
Radni jednogłośnie pozytywnie podjęli  uchwałę w sprawie  delegowania członków Rady Dzielnicy 
XVII Wzgórza Krzesławickie



ad.4.9. zwiększenia stanu osobowego w III Oddziale Straży Miejskiej 
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu.
Pani Kolasa zapoznała zebranych z genezą projektu uchwały.
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zwiększenia  stanu  osobowego  w  III 
Oddziale Straży Miejskiej 

ad.4.10.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 
ML-02.7123.193.2014.BS
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu. 
Radni  jednogłośnie  pozytywnie  podjęli  uchwałę  w  sprawie  zawarcia  umowy  najmu  lokalu 
mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.193.2014.BS

ad.5. Informacja na temat Budżetu Obywatelskiego - referuje p. Leszek Zaleński
Pan  Leszek  Zaleński,  poinformował  zebranych,  iż  wnioski  złożone  w  ramach  budżetu 
obywatelskiego obecnie są na etapie weryfikacji, a 1 września 2014r. ma zostać podana informacja, 
które wnioski zostały ocenione pozytywnie, a które negatywnie.
Następnie  p.  Zaleński  podał  terminy  w  jakich  będzie  można  głosować  na  wybrane  wnioski
w Radzie Dzielnicy XVII oraz zapoznał zebranych z odpowiedzią na maila, którego wystosował do 
Dyrektora Płoskonki  

ad.6. Interpelacje i zapytania
Brak

ad. 7. Oświadczenia i komunikaty
Przewodniczący zapoznał zebranych z nadesłaną korespondencją:
– zaproszenie na Mistrzostwa Polski w Siatkówce Plażowej 26-29 sierpnia
– Zaproszenie na Dożynki Miejskie 31 sierpnia 2014 w Dzielnicy XIV
– 40 Koncert z Cyklu Nowa Huta dlaczego nie 6 września 2014r.
– Konsultacje w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

W tym punkcie p. Lucyna Madej poinformowała, iż brała udział w spotkaniu na ww temat. 
– zgłaszanie kandydatur do Rady Krakowskich Seniorów
– mail p. Wantuch w sprawie spotkania dot. nauki j. angielskiego w szkołach

Pan St. Rajski odczytał apel p. Franciszka Nowaka o poparcie kandydatury p. Stanisława Madeja
w najbliższych wyborach
Następnie   Przewodniczący poinformował  zebranych  o  problemach  dotyczących  budowy kortu 
tenisowego  przy  Klubie  Sportowym  „Grębałowianka”.  Głos  w  tej  sprawie  zabrali  również:
p.  A.  Dziedzic,  p.  St.  Stroński,  p.  G.  Rojewski,  p.  J.  Kawa,  p.  A.  Dziedzic,  p.  St.  Madej,
p. A. Dziedzic, p. G. Rojewski, p. St. Madej.
Pan Jan Kawa zwrócił  się  do zebranych,  aby do dnia 4 września zgłaszać zapotrzebowanie na 
wymianę starych, zepsutych szczebelków w ławkach.
Pani Jadwiga Kolasa poprosiła o zgłaszanie zapotrzebowania na ustawienie pojemników z odzieżą 
używaną do dnia 4 września 2014r.

Posiedzenia Komisji w miesiącu wrześniu 2014r. przedstawiają się następująco:
Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej -  8 i 22.09.2014r.
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego -  3 i 17.09.2014r.
Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki -  1 i 15.09.2014r.
Komisja Spraw Mieszkaniowych -  18.09.2014r.
Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych -  18.09.2014r.
Komisja Ochrony Środowiska 
Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego

-
-

 24.09.2014r.
5.09.2014r.



Kolejna  Sesja  Rady  Dzielnicy  XVII  „Wzgórza  Krzesławickie”  została  ogłoszona  na  dzień
25 września 2014r. na godz. 1730  .      

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad,  Przewodniczący  p.  Stanisław  Madej  podziękował
a przybycie i o godz. 1900 zamknął posiedzenie XLVI Sesji Rady Dzielnicy XVII.

Protokołowała:
Katarzyna Skóra

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII
Wzgórza Krzesławickie

Stanisław Madej
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